

活動消息 3.10
LATEST NEWS

「生活與工作平衡月2025」開展儀式 “Work-Life Balance Month 2025” Kick-off Ceremony

東華三院連續第11年舉辦生活與工作平衡活動，實踐「活出平衡」的理念。本院主席何猷啟先生(中)、副主席暨人力資源委員會主任委員蔡加怡女士(左二)、總理暨人力資源委員會副主任委員鄭婉玉小姐(右二)、行政總監蘇祐安先生(左一)及人力資源科主管陳翠凝小姐(右一)主持開展儀式，並親身製作及派發糖蔥餅、咖啡及茶予行政總部員工。活動設有扭蛋及抽獎環節，讓大家一起樂在其中。

TWGHs has been organising the event for the 11th consecutive year, embodying the theme “Find Balance, Live Well”. Mr. HO Yau Kai, Orlando (centre), the Chairman, Ms. CHOI Ka Yee, Crystal (left 2), Vice-Chairman cum Chairman of the Human Resources Committee, Miss ZHENG Wanyu, Anastasia (right 2), Director cum Vice-Chairman of the Human Resources Committee, Mr. SU Yau On, Albert (left 1), Chief Executive of TWGHs, and Miss CHAN Tsui Yee, Alice (right 1), Head of Human Resources Division, officiated at the Kick-off Ceremony. They prepared and distributed traditional candy and coconut wrap, coffee and tea to staff at the Administration Headquarters. The event also featured a lucky draw, bringing excitement and joy to all staff.



參賽者投入演唱。
The contestants fully engaged in the singing performance.

活動消息 11.10 LATEST NEWS 155東華好聲音 TWGHs 155th Anniversary Staff Singing Contest

決賽共有18組參賽者爭奪冠軍寶座，評判團陣容鼎盛，包括東華三院顧問局成員暨甲辰年主席鄧明慧女士BBS(第一排中)、香港校際合唱節藝術總監劉灝顯先生(第一排右四)、副主席曾慶業先生夫人(第一排左四)、多位董事局成員，以及高級職員。一眾評判及董事局成員更傾力獻唱，反應熱烈。

A total of 18 groups of contestants competed for the championship in the final contest. Panel members included Ms. TANG Ming Wai, Mandy, BBS (first row, centre), TWGHs Advisory Board Member cum Chairman 2024/2025, Mr. Kelvin LAU (first row, right 4), Artistic Director of Hong Kong Inter-School Choral Festival, Mrs. TSENG (first row, left 4), wife of Mr. TSENG Hing Yip, York, Vice-Chairman, along with several Board Members and senior staff.

In addition, panel members and Board Members gave a spectacular singing performance receiving an enthusiastic response from the audience.

活動消息 10.10
LATEST NEWS

「愛心僱主」獎章頒獎典禮 “Caring Employer” Medal Presentation Ceremony

東華三院一直積極聘用殘疾人士，為殘疾人士提供適切的技能訓練及支援服務。本院於今年榮獲勞工及福利局舉辦的《「愛心僱主」獎章》最高級別「第三級-殘疾共融先鋒」和主題獎項「共融同伴獎」及「共融創新獎」，以表揚本院在推動殘疾人士就業的成果。

TWGHs has been actively promoting employment and providing relevant skill trainings and supportive measures to persons with disabilities (PWDs). This year, TWGHs was honoured with the highest level of “Caring Employer” Medal - the “Level 3 Disability Inclusive Pioneer” - along with two thematic awards, the “Inclusive Buddy Award” and the “Inclusive Innovation Award”, organised by the Labour and Welfare Bureau. These recognitions highlight the Group’s ongoing achievements in advancing the employment of PWDs.

勞工及福利局副局長何啟明太平紳士(右)頒發「第三級 - 殘疾共融先鋒」獎座予本院人力資源科及社會服務科代表。Mr. HO Kai Ming, JP (right), Under Secretary for Labour and Welfare, presented the trophy of “Level 3 Disability Inclusive Pioneer” to representatives from the Human Resources Division and Community Services Division of TWGHs.



《「愛心僱主」獎章》最高級別「第三級 - 殘疾共融先鋒」、「共融同伴獎」及「共融創新獎」獎座。
Trophies of the highest level of “Caring Employer” Medal – “Level 3 Disability Inclusive Pioneer” – along with the “Inclusive Buddy Award” and the “Inclusive Innovation Award”



本院人力資源科代表出席2025「香港ESG獎」暨「ESG約章」頒授典禮。Representatives from TWGHs Human Resources Division attended the 2025 Hong Kong ESG Awards cum ESG Pledge Presentation Ceremony.

活動消息 17.10
LATEST NEWS

2025「香港ESG獎」暨 「ESG約章」頒授典禮 2025 Hong Kong ESG Awards cum ESG Pledge Presentation Ceremony

東華三院連續第三年獲香港中華廠商聯合會確認為「ESG約章」行動的簽署機構，肯定本院於實踐可持續發展理念及建構共融和諧社會的努力。

For the third consecutive year, TWGHs has been accredited as a signatory organisation of the ESG Pledge Scheme, organised by The Chinese Manufacturers’ Association of Hong Kong. This is an important recognition for the Group’s ongoing commitment to sustainable development and its efforts in fostering an inclusive and harmonious community.

